



**Tide Head School's
Spring Cleaning with Meaning
*Clothing Drive/ Collecte de Vêtement Usagé***

Tide Head School will be holding their second annual clothing drive for the New Brunswick Association for Community Living (NBACL) to help bring awareness about the services they provide in our region.

How does it work? Tide Head School will collect garbage bags of used clothing and other items listed below. The NBACL will provide a monetary contribution to the school for each bag collected. The money received will be used to support literacy at Tide Head School.

Items we need:

- Clothing
- Linens
- Blankets
- Shoes
- Boots
- Curtains
- Coats

If you are interested in making donations, bagged items can be dropped off at Tide Head School, located at 232 Restigouche Drive, Tide Head NB, March 30th to April 24th between 8:00am – 4:00pm (Monday-Friday).

For more information please contact *Aysleigh Lefurgey*, Community Schools Coordinator.

L'école primaire de Tide Head en collaboration avec L'Association du Nouveau-Brunswick pour l'intégration communautaire (ANBIC) feront un collecte de vêtement usagés afin de sensibiliser la population à leurs services dans notre région.

Comment ça fonctionne? L'école amassera des sacs de linges usages, L'ANBIC offrira une valeur monétaire pour chaque sacs amassés. L'argent amassés contribuera au support de la littéracie dans l'école.

Les items recherchés:

- Vêtements
- Draps
- Couvertures
- Souliers
- Bottes
- Rideau
- Manteau

Si vous êtes intéressé à faire un don, L'école situé au 232 Restigouche Drive, Tide Head NB amassera les sacs du lundi au vendredi, du 30 mars au 24 avril, entre 8h00 à 16h00.

Pour plus d'informations veuillez contacter, *Aysleigh Lefurgey*, agente de développement communautaire.

Aysleigh Lefurgey

Community School Coordinator / Agente de développement communautaire

Anglophone North School District / District scolaire Anglophone-Nord

Tel/ /Tél: 506-789-7326

Email/Courriel: aysleigh.lefurgey@nbed.nb.ca